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DAGSORDEN 

Bestyrelsesmøde Snedsted skole 
Tirsdag d.8. oktober 

17.00 – 19.30 
Afbud fra Kim, Marianne, Søren, Trine 
Dagsorden Beslutningsreferat 
1. Efterretninger: 
a) Formand 
b) Ledelsen 
    - 
Personalesituationen.  
    - Skemalægning 
    - Økonomi 
c) Medlemmer 
d) Elever 
e) Trombakken 
f) SFO 
g) Hovedskolen 
h) Evt. pkt. fra BFU 
til kort drøftelse 
i) Pkt. til evt.  
 
 
 
 
 
2. Høring: 
Sammenhængende 
strategi for læring og 
trivsel på 0-18 års 
området – se bilag 
 
3. Høring om 
buskøreplanen – se 
bilag 
 
4. Principper for 
vikardækning – se 
bilag: Trombakken 
ift principperne 
 
5. Henvendelse fra 
Erhvervslinjen vedr. 
Principper for brug af 
mobiltelefonen – se 
bilag 
  
6. Mulighed for 2-års 
valgperioder i 

1Vi byder Mikkel Velkommen i skolebestyrelsen. 
Trine ønsker at træde ud af bestyrelsen. 
 
b)- Vi har ansat en musiklærer og en Håndværk- og 
designlærer. 
Skemaændringer i forbindelse med ansættelserne er 
sendt ud. 
 
To orlovsstillinger frem mod jul. Løsninger er fundet. 
 
P.T. siger økonomioversigten et underskud på 3-400.000 
kr 
 
Anden samtalerunde i Trombakken den 23/10. klokken 
14.  
Mikkel deltager fra bestyrelsen. 
 
I forældregrupper på facebook kan drøftes mange ting. 
Vi vil som skole altid gerne indgå i konstruktive 
drøftelser af skolegangen og opfordrer forældre til at 
bringe evt. emner herop, så vi kan tage del.  
 
e) Trombakken. Arbejdsmiljø har fyldt en del i form af 
riv krads. 
 
f) SFO- 
forenings-SFO er kommet godt i gang. 
 
g) Motionsløb lige om lidt, Projektuge/emneuge i uge 44 
og to dage i uge 45. 
Der er elevsager, der fylder en del lige nu. 
 

 
i) Pkt til evt.: oplæg om snus. 

Ledelsen følger op på elevdeltagelse i møderne. 
 

2)   Lisbeth laver fælles-høringssvar fra MED og 
skolebestyrelsen.  
 
3) Bussen fra Koldby er godt fyldt. 
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Skolebestyrelsen – 
se bilag 
 
7. Pkt. til næste 
møde 
 
8. Evt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  Bestyrelse henvender sig til LB hvis der er andre 
ændringsforslag. 
 
4) tilføjelse mht. Trombakken der ikke omfattes af dette 
princip. 
 
5)Drøftelse af forespørgsel fra erhvervslinjen vedr. 
princip for mobiltelefon. 
Lisbeth bringer vores svar til Erhvervslinjen. 
 
6) Drøftelse af mulighed for 2-årige valgperioder. 
     Begrundelser: lettere at rekrutterer, to-årige perioder 
virker mere overskueligt, lettere at rekruttere forældre 
fra de elever der kommer til i 7. årgang. 
Ansøgning er sendt ind. Undervisningsafdelingen har 
svaret, at Snedsted Skole fra kommende skoleår overgår 
til 2-årige valgperioder. Det betyder, at der skal være 
valg til SB i foråret 2020. Følgende er på valg Kim 
Andersen, Tina Hornstrup, Mona Yde Hove. Endvidere 
mangler repræsentant i stedet for Trine Kjærsgaard. 
  
7)… 
 
8)Billeder af legeplads vises rundt af Tina – Tak for det. 
 
 

  
 


